
6. Styrelsemöte 7 juni 2022 

Närvarande: Ingrid Dahlström, Marie Nordgren, Tove Strutz, Peter Rödseth, Ingalill Lundberg, 

Gabrielle Svahn, Lotti Knutsson 

Frånvarande: Gittan Dany, Josefine Trotsig 

1. Mötet förklaras öppnat 

2. Mötesordförande: Marie 

3. Protokollskrivare: Peter  

4. Justerare: Tove 

5. Dagordning godkänns med ändring punkt 9j flyttas till inkommande post  

6. Föregående protokoll läggs till handlingarna  

7. Kassören redovisar ekonomin 

8. Inkommande post:  

• Leif Borgenlöw tar över efter Anna-Karin svensson som har valt att av gå från 

brukslydnads skånegrupp.  

• Torsdags promenaderna räknas inte som kurs av STF längre 

• Anette Parup och Ingalill Lundberg säger upp sig från sitt uppdrag i HUG. Lotti sköter 

Instruktörsträffarna. Vi behöver någon mera i HUG. 

• Vi har inte fått datum för någon träff ännu av Höör Bk angående ett samarbete 

mellan Höör /Hörby/Sjöbo 

 

9. Styrelsens ärende för dagen: 

a) Terrier utställningen 21 maj, utvärderingsmöte den 22/6 kl. 19:00  

b) Flexilast flyttdatum Ingrid D kontaktar Flexilast angående flyttdatum för container 

c) Nycklar till klubben. De som inte behöver nycklar ska lämna tillbaka dem. Det kommer att 

göras ett nytt utskick för att få tillbaka dem. Titti ska få nyckel till klubbstugan.  

d) Köket: ny/ gammal kyl är fixad skall ställas på plats 

e) Ansökan för kostnader för funktionärer i distriktet har ett tak på 10000 kr 2021-2022 

f) Lyckstolparna på lilla appellplanen ska fixas av Ulf och Markus ( Maries Man) 

g) Orf. undersöker med Eriksgården om datum då flest från styrelsen kan vara med 

h) Nya regler för Klubbmästerskapet. Se bilaga 

i) Beslut togs angående: Ansökan om bidrag till SM. Klubben godkänner högst upp till 3 500kr 

mot kvitto enligt policy till Pauline Nordh och Tove Strutz 

j) (Nya regler för KM på klubben Flyttas till in post) 

k) Sommar valpträffar startar den 21/6  

l) Webmastern har fått tillstånd att ta bort gamla kurser och inaktuell information löpande. 

Intresseanmälan på kursanmälan ska plockas bort på hemsidan 

10. Vi gick igenom åtgärdslistan inför sommaren 

11. Inga övriga frågor 

Mötet avslutat av Marie Nordgren           

Nästa Styrelsemöte är: den 6 sept. kl.19:00 

 

 

 _____________________________       _______________________      ________________________ 

Ordförande                      Protokollskrivare                       Justerare 

Marie Nordgren  Peter Rödseth Tove Strutz 


